
 Seriál 70 proč? 
 Proč se lidi zastávají odsouzených pachatelů? 
 Proč je tvoje milovaná osoba i (nejen) úchylák? 

 Proč se obětem nevěří? 
 Odpověď může být, že: Chceme věřit, že dobrý lidi mají jenom 

 dobrý vlastnosti. 
 Proč oběti musí prožívat i po pravomocných rozsudcích nepřijetí 

 společností? 

 -  Problém  pro  oběti  není  narovnat  se,  problém  je  zůstat  stát  rovně. 
 Většina  obětí  si  myslí,  že  nejtěžší  je  vzepřít  se  agresorovi,  ale 
 nejtěžší  je  ustát  reakci  společnosti.  Protože  i  ten  agresor  má 
 nějaký  civilní  život,  kamarády,  podporovatele,  nikdy  nevěřící  třeba 
 Jirky. 

 Následující  videa  a  texty  jsou  o  tom,  co  jsem  prožil  opět  já  osobně  a 
 podle  mého  názoru  tohle  prožívá  mnoho  obětí,  které  ani  o  tomhle  nikdy 
 nepromluví. 
 Je to o tom, co prožívají, když se postaví svému pachateli. 
 Co zažívají oběti od podporovatelů pachatele. 

 Mému  pachateli  už  jsme  se  věnovali  dostatečně,  snad  to  přinese  změny 
 v našem systému. Teď se budeme půl roku věnovat jeho okolí. 

 Mrzí mě to, ale od této chvíle, tahle videa a texty v tomto 
 „Seriálu  70  proč?”  budou  zase  chvíli  osobní  a  zasahují  do  mojí  osobní 
 roviny  a  osobního  sporu,  (ale  nejen),  mezi  podporovatelem  mého 
 pachatele a mnou. 
 Sdílím  tento  osobní  spor,  protože  to  nejde  bez  toho,  aby  to  osobní 
 nebylo… 
 Cílem  je  pomoct  dalším  obětem  nebát  se  i  o  těchto  zkušenostech  mluvit 
 a nedusit je v sobě. Vystoupit z role oběti se vším všudy. 

 Pojďme se podívat na to, co se stalo. 



 Jirka - nejhlavnější podporovatel a zastánce mého odsouzeného 
 pachatele (Matěje, který mě pohlavně zneužíval) mi 18. října 2023 ve 
 20:20 poslal 1. e-mail, který poslal veřejně na několik dalších adres. 

 Předmět e-mailu: 
 Seriál - Díl č.1 Reakce na sebezviditelňování T. Papršteina 

 Zpráva: 
 Reaguji na poslední počiny tvého chování ve veřejném prostoru. 

 Podpis:  J. - jako Jirka. a jeho příjmení  . 

 Příloha s názvem: 
 Seriál díl č. 1 Paprštein.pdf 

 Po otevření přílohy jsem četl: 





 Odpovídám Ti poprvé Jirko: 

 -  Jirko, proč i po pravomocném rozsudku, rozhodnutí soudu a 
 několika znaleckých posudcích - máš potřebu do mě jít? 

 -  Protože jsi Matějův kamarád? Protože ho máš radši, než kohokoliv 
 jiného? 

 -  Proč jsi na mě útočil? Kopal do mě, plival na mě, vyhrožoval mi… 
 -  Proč na mě stále útočíš? 
 -  Proč všechny ty agresivní e-maily? 
 -  Proč si to potom zveřejnil na tvém webu? Protože jsem ti 

 nereagoval na e-maily, protože jsem nechtěl eskalovat problém? 
 -  Proč jsi zkopíroval naší doménu a zveřejnil tam tolik lží? Protože 

 pravda nesouzní s tím, co si myslíš? 
 -  Proč chceš eskalovat problém? 
 -  Proč si myslíš, že jsi na správné straně? 
 -  Proč potřebuješ být vůbec na něčí straně? (Protože jsi tam nebyl? 

 Proč jsi tam nebyl?) 
 -  Proč ve mně vyvoláváš všechny ty pocity? (znovu) 
 -  Proč po mně jdeš? 
 -  Proč si nepopovídáš se všemi? 
 -  Proč si myslíš, že znáš pravdu? 
 -  Proč si naopak myslíš, že s tebou není manipulováno? 

 Drahý Jirko, nerad bych v tom pokračoval, protože jediný směr, kterým 
 tohle povede je komplikování ti tvého života. Buďto s tebou někdo 
 ošklivě manipuloval a manipuluje, vytváří v tobě pocit falešného 
 hrdinství, ale ve výsledku to budeš ty, kdo po první ráně, kterou jsi dal ty 
 (ne On), dostane první protiránu. Nebo sleduješ zájmy, který vůbec 
 nechápu, nesdílím, ale „žít a nechat žít”. 

 Pojďme se gentlemansky domluvit, že ti dám ještě 7 dní na 
 zkontrolování svých motivů, svých informací, na kritické zamyšlení se 
 nad svými zdroji a úplnosti informací a taky nad svými činy. A po tom 
 všem, na smazání těch útoků a bude to dobrý. Jediný krok, který mi 
 umožníš udělat, pokud se tak nestane, bude odpověď na to všechno: 
 všechny ty emaily včetně zveřejnění, všechny ty lži včetně soudních 
 zpráv, všechno to co už jsem v sobě uzavřel a tys mě donutil znovu 
 otevřít. Nemusíme si posílat obálky s modrým pruhem, že ne? 

 Tím, že jsem všechno rovnou nenastartoval a napsal a vyjádřil se ti ještě 
 takhle se snažím být prostě jen rozumný. Buď prosím taky. 

 S pozdravem, Tomáš Paprštein 


